

Crosbie, John

"Notes for a statement by the Minister for International Trade, John C. Crosbie, on re-introduction of legislation to implement the Canada-United States Free Trade Agreement". Statement/discours no.88/57, Dec.14, 1988. Ottawa: Dept. of External Affairs, 1988.

 "Notes pour une déclaration par le Ministre du Commerce extérieur, John C. Crosbie, sur la réintroduction du projet de loi de mise en oeuvre de l'Accord de libre-échange entre le Canada et les États-Unis". Statement/discours no.88/57, le 14 décembre 1988. Ottawa: Ministère des Affaires extérieures, 1988.

 "Notes for an address by the Minister for International Trade, John C. Crosbie, to the Rotary Club". Statement/discours no.88/52, Oct.26 1988, Mount Pearl, Newfoundland. Ottawa: Dept. of External Affairs, 1988.

 "Notes for an address by the Minister for International Trade, John C. Crosbie, to the National Citizens coalition". Statement/discours no.88/48, Oct.18, 1988, Toronto. Ottawa: Dept. of External Affairs, 1988.

 "Notes pour une allocution par le Ministre du Commerce extérieur, John C. Crosbie, devant la National Citizens Coalition." Statement/discours no.88/48, le 18 octobre 1988. Ottawa: Ministère des Affaires extérieures, 1988.

 "Notes for an address by the Minister for International Trade, John C. Crosbie, for the debate on third reading of Bill C-130 (legislation to implement the Canada-U.S. Free Trade Agreement)". Statement/discours no.88/39, Aug.29, 1988. Ottawa: Dept. of External Affairs, 1988.

 "Notes pour une allocution par le Ministre du Commerce extérieur, John C. Crosbie, à l'occasion du débat en troisième lecture du projet de loi C-130 (Loi de mise en oeuvre de l'Accord de Libre-échange Canada-États-Unis)". Statement/discours no.88/39, le 29 août 1988. Ottawa: Ministère des Affaires extérieures, 1988.